
Jeg kvittede mine smøger da jeg gerne ville trappe ned og spare penge. Derfor gik jeg over til e-

smøgen netop på grund af jeg stadig gerne vil havde lidt nikotin dagligt. Og hvis forslaget går 

igennem kan jeg lige så godt starte på at ryge rigtige smøger igen.  
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